



noraun

yeni nesil un





NORA UN is one of the leading companies in Turkey with its successful past and acts with the vision of being a regional leader in its sector . Behind NORA UN's success is a customer-oriented and productivity-centered management approach. These approaches develop not only with material gains but also with the awareness of corporate citizenship that the whole society benefits from and will benefit from.

NORA UN est l'une des principales entreprises en Turquie avec son passé réussi et agit avec la vision d'être un leader régional dans son secteur. Derrière le succès de NORA UN se cache une approche de gestion orientée client et centrée sur la productivité. Ces approches se développent non seulement avec des gains matériels mais aussi avec la conscience d'une entreprise citoyenne dont toute la société bénéficie et bénéficiera.



In this period in which we strengthen our leadership day by day and change at the speed of the world , we have inevitably given weight to our brand investments and works . In the stable and sustainable growth process; As always, we see it as our main duty to respect the health of our society and our consumers. We operate as a company that respects the environment and fulfills our corporate social responsibility obligations to the maximum extent possible.

Dans cette période où nous renforçons jour après jour notre leadership et évoluons à la vitesse du monde, nous avons inévitablement donné du poids à nos investissements et travaux de marque. Dans le processus de croissance stable et durable ; Comme toujours, nous considérons qu'il est de notre devoir principal de respecter la santé de notre société et de nos consommateurs. Nous opérons comme une entreprise qui respecte l'environnement et remplit nos obligations de responsabilité sociale d'entreprise dans toute la mesure du possible.





Nora All Purpose Wheat Flour Kraft Bags



All Purpose flour 1 Kg

All Purpose flour 2 Kg

All Purpose flour 5 Kg







Cookies - Pastry
Biscuits - Pâtisserie



Durum Wheat Flour
Farine De Blé Dur



New Generation Flour
Farine Nouvelle Génération



Whole Charcoal Wheat Flour
Farine De Blé Complet Au
Charbon De Bois



Whole Wheat Flour
Farine De Blé Complet



Einkorn Flour
Farine D'épeautre







**TAM BUĞDAY
MOR UN 1 KG**

Whole Wheat Purple Flour

Farine Violette De Blé Entier



8 682729 552262

**SİYEZ BUĞDAY
MOR UN 1 KG**

Einkorn Flour Purple Flour

Farine De Petit Épeautre Violette



8 682729 552279

**MOR UN
0,5 KG**

Purple Flour

Farine Violette



8 682729 552095

**MOR UN
1 KG**

Purple Flour

Farine Violette



8 682729 552026

**MOR UN
5 KG**

Purple Flour

Farine Violette



8 682729 552040

**MOR UN
25 KG**

Purple Flour

Farine Violette



8 682729 552057





All Purpose Wheat
Flour 50 KG



Durum Wheat
Flour 50 KG PP



ARAS 50
KG PP



SILVER 50 KG PP



PİDELIK 50 KG PP



Whole Wheat
Flour 50 KG PP



GOLD 50 KG PP



Weat Flour For
Simit 50 KG



Phyllo dough Wheat
Flour 50 KG PP



Baslama Bread
Wheat flour 50
KG PP



SILVER 25 KG P



Durum Wheat
Flour 25 KG PP



All Purpose Wheat
Flour 25 KG



Whole Wheat
Flour 25 KG PP



Tortilla Bread Flour
50 KG PP



ARAS 25 KG PP



GOLD
25 KG PP





Our Quality Standards

We export to many countries of the world, especially to Europe, within the framework of international quality standards. It is our biggest goal to produce healthy foods for all segments of the society while providing additional benefits on metabolic functions and providing a healthier life, also known as the upper version of organic food.



Nos Normes de Qualité

Nous exportons dans de nombreux pays du monde, notamment à l'Europe, dans le cadre de normes de qualité internationales. C'est notre plus grand objectif de produire des aliments sains pour tous les segments de la société tout en offrant des avantages supplémentaires sur fonctions métaboliques et offrir une vie plus saine, également connu sous le nom de version supérieure des aliments biologiques



Our Food Safety Policy

The importance we attach to human and environmental health is our food safety policy, with regular trainings in accordance with the ISO 9001-2015 quality management system, and giving importance to continuous improvement, internal and external communication in the most effective way.

Notre Politique pour une Sécurité alimentaire

L'importance que nous attachons à la santé humaine et environnementale est bien notre politique de sécurité alimentaire. Avec des formations régulières selon la norme ISO 9001-2015, un système de gestion de qualité et par accorder de l'importance à l'amélioration continue au niveau interne et externe, nous assurons une communication totale et fructueuse au sein de notre compagnie ainsi qu'avec nos clients.



noraun
yeni nesil un

İstiklal Mahallesi Hacı Bayram Veli Bulvarı No:65/A
Yenidoğan, Ankara Yolu 15. km, Polatlı /Ankara / TÜRKİYE

info@noraun.com

Sipariş Hattı/Order Line

+90 312 649 86 02

moruncomtr

noraun

morun_un

Nora Un

www.morun.com.tr

www.noraun.com